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INTERPELACJA

Zgodnie z art. 24 ust. 3 i 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. 

z 2020 r. poz. 713) składam interpelację w sprawie CRS Helios w Ustroniu Morskim.

Szanowna Pani Wójt,

CSR Helios w Ustroniu Morskim jest obiektem, którym powinien być wizytówką i chlubą 

naszej gminy. Jest obiektem stawianym na pierwszym miejscu atrakcyjności gminy.

W dniu 6.11.2022 r. po długiej przerwie skorzystałem z oferty CRS Helios. Skorzystałem 

z niewielkiej powierzchni obiektu ale to co widziałem i w niewielkim stopniu udało się 

uwiecznić obiektywem telefonu (męska część szatni i prysznice) jest odpychające do 

korzystania z obiektu.

Stan sanitarny, techniczni i estetyczny części, z których korzystałem pozostawia - 

delikatnie określając -  wiele do życzenia !!!

Przeraża mnie myśl, w jakim stanie są pozostałe pomieszczenia ?!?!

Z CRS Helios korzystają nie tylko mieszkańcy gminy Ustronie Morskie, powiatu 

kołobrzeskiego i ościennych miejscowości ale, także goście z całego kraju i Europy a 

opinia jaka z Nimi wychodzi jedzie w „Świat".

Nadmienię, że to jest drugi obiekt opisywany przeze mnie nad, którym nie ma właściwego



nadzoru i jest zarządzany przez tą samą osobę -  Dyrektora GOSiR mgr inż. ZENONA 

WAJGERTA.

Jest mi po ludzku, wstyd za taki stan obiektu !

Poniżej załączam zdjęcia z małej części obiektu przedstawiające jego wcześniej opisany 

stan.

Uważam, że łatwiej i lepiej jest usuwać różnego rodzaju usterki i wady na bieżąco niż 

czekać, aż większość ulegnie zniszczeniu i degradacji a następnie robić kapitalne remonty 

i naprawy -  chociażby ze względów wizerunkowych.

Być może Dyrektor GOSiR, w celach oszczędnościowych, dąży do zamknięcia CRS 

Helios przez Powiatową Stację Sanitarno-Epidemiologiczną doprowadzając obiekt do 

takiego stanu ?!?!

Pani Wójt, w związku z powyższym, zwracam się z prośbą o dopilnowanie usunięcia tego 

żenującego stanu rzeczy.

Ponadto na jednej z ostatnich komisji Dyrektor GOSiR rozważał, w ramach 

oszczędnościowych skrócenie czasu funkcjonowania CRS Helios o 1 h tj. z godz. 9 - 2 1  

do godz. 1 0 -2 0 .

W konsekwencji basen jest czynny w godz. 10 -  19 co w opinii, przekazywanych przez 

wielu mieszkańców korzystających do tej pory z „basenu" uniemożliwia im korzystanie z 

niego, ze względu na zbyt, krótki czas otwarcia.

Większość moich rozmówców sugeruje, że „basen” powinien być czynny do godz. 20.00.

W związku z sugestiami i oczekiwaniami mieszkańców proszę o rozważenie możliwości 

funkcjonowania CRS Helios do godz. 20.


